
 

 

Treść interpelacji radnego Marcina Grabowskiego w sprawie możliwości 
dokończenia budowanej ze środków Samorządu Województwa Mazowieckiego 
drogi wojewódzkiej nr 694 w miejscowości Nur 
 w dniu 7 lipca 2020 roku skierowałem ustne zapytanie podczas XX posiedzenia Sejmiku Województwa 
Mazowieckiego w sprawie możliwości dokończenia budowanej ze środków Samorządu Województwa 
Mazowieckiego drogi wojewódzkiej nr 694 w miejscowości Nur. 
W jakim stanie technicznym jest ww. odcinek drogi? Czy zostały poczynione jakiekolwiek działania 
poprawiające infrastrukturę drogową w tym konkretnym miejscu? 
 

 

 


